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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyi gyermek és milyen formában vette igénybe a 
közétkeztetést tavasszal és ősszel? 2." 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az előző kérdésemre (K/14253.) adott válaszában sajnos éppen a lényegi információkat nem adta
meg. A hivatkozott kormányrendelet csak nagy vonalakban írja le mi a teendő a nevelési, oktatási
intézmények zárvatartása illetve digitális oktatás esetén. Az nem derül ki, hogy pontosan hányszori
étkezést és miként (hideg/meleg) kell pótolni ilyenkor a gyermekétkeztetés esetén.

Továbbá, a válaszból az sem derült ki, hogy miként alakult a közétkeztetés igénybevétele akár az
intézményen belül, akár elvitellel vagy kiszállítással a járvány eddigi időszaka alatt. Már pedig ez
az információ nyilván rendelkezésre áll valahol, hiszen a költségvetési elszámolások miatt is tudnia
kell  az intézményeknek, az önkormányzatoknak és az államnak is,  hogy mennyi  az annyi,  nem
beszélve arról, hogy milyen logisztika feladatokat jelent mindez.

Mindezek miatt ismételten kérdezem:

- Mennyi gyermek és milyen formában vette igénybe a közétkeztetést tavasszal és ősszel a
járvány alatt? 

- Mit mutatnak ezek az igénybevételi adatok az egyes megyékben? 

- Aki elvitelre vagy kiszállítással kérte az étkeztetést, az napi egy meleg ételt kapott vagy az
egész napra szóló étkezést megkapta? 

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2021. január 6.
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